
Delegat Krstan Simić postavio je sljedeće pitanje Vijeću ministara BiH: 

„Čini mi se da je odlukama, a kasnije i postupcima institucija Brčko Distrikta BiH, brisanjem 

entitetskog državljanstva, došlo do narušavanja ustavnopravnog sistema u oblasti 

državljanstva građana Distrikta. Da li je Vijeće ministara BiH ili resorno ministarstvo 

preduzelo mjere, odnosno ako nije, kada i šta će preduzeti u rješavanju ovog problema?“ 

 


